

University Settlement

23 Grange Road, Toronto ON M5T 1C3
Telephone: 416-598-3444 Fax: 416-598-4401
Website: www.universitysettlement.ca
Charitable #: 119279412RR0001



Over 100 Years of Service in the Community

2020 ANNUAL GENERAL MEETING

2020 年会员周年大会

September 22, 2020, 6:30 p.m.
二零二零年九月二十二日 (星期二) 下午六時半

BOARD NOMINEES BIOGRAPHIES

新的董事局成员候选人简介

JOHN AMARDEIL, MBA

John has extensive background in the new home building industry. He was founder and owner of a digital marketing and advertising agency and a senior executive with Mattamy Homes and Tribute Communities. He is Chair of the Audit Committee of Enerquality Corp., where he has served for 10 years on the Board of Directors, and a volunteer with the Housing Task Force and Attainable Housing Committee in Muskoka. John is the proud son of immigrants and feels strongly that immigration is the foundation of Canada's success and future growth.

John 在新住宅建筑行业拥有深厚的背景。他是数字营销和广告公司的创始人和所有者，以及 Mattamy Homes 和 Tribute Communities 的高级主管。他是 Enerquality Corp. 审核委员会主席，在该委员会已任职 10 年，并且是 Muskoka 住房工作组和可获住房委员会的志愿者。John 是移民的骄傲之子，并强烈认为移民是加拿大成功和未来发展的基础。

DANIEL CHOU CPA CGA, FCCA, FCFI

Daniel is Managing Director of Modern Business Processes Consulting and is a committed volunteer. He is a past Treasurer and Chair of the Finance and Audit Committee of York Support Services Networks and Chair of the Association of Chartered Certified Accountants (UK) in Canada. He has also served as an instructor of professional development programs and an examiner for the Certified General Accountants of Ontario and Canada.

Daniel 是 Modern Business Processes Consulting 的常务董事，并且是一名坚定的志愿者。他曾是约克支持服务网络的财务主管和财务与审计委员会主席，并且是加拿大特许公认会计师公会（英国）的主席。他还曾担任过专业发展计划的讲师以及安省和加拿大注册会计师的审查员。

MYRIAM GAFAROU

Myriam is an Associate Partner with Ernst and Young. Prior to rejoining Ernst and Young, she was a director at PricewaterhouseCoopers. She focuses on providing corporate clients with cost optimization solutions around their third parties. Myriam is a strong supporter of community services and has volunteered with many organizations over the years. Whether at work or in the community, she believes in the power of teaming and thinking outside the box. Myriam holds a joint honors B.A. in economics and finance from McGill University and a Master in construction finance from Cornell University.



Myriam 是 Ernst and Young 会计师事务所的合伙人。在重新加入 Ernst and Young 会计师事务所之前，她是 PricewaterhouseCoopers 会计师事务所的董事。她致力于为公司客户提供围绕其第三方的成本优化解决方案。Myriam 是社区服务的坚决支持者，多年来一直为许多组织提供志愿服务。无论是在工作中还是在社区中，她都相信团队合作和思考的力量。Myriam 拥有麦吉尔大学经济学和金融学联合荣誉学士学位，康奈尔大学建筑金融学硕士学位。

KASHA HUK

Kasha currently leads B Lab Canada, the non-profit behind B Corp Certification. B Corporations are for-profit businesses verified by an independent third party to hold higher environmental and social impact standards. Through accountability and transparency, these companies are working to create a more inclusive and regenerative economy. Prior to B Lab, Kasha worked across the private and non-profit sector, working with a B Corp marketing agency, the UN Agency for Migration and the Organization for Security and Cooperation in Europe (OSCE).

Kasha 目前领导 B Corp 认证背后的非营利组织 B Lab Canada。B 公司是经独立第三方验证并具有较高环境和社会影响标准的营利性企业。通过问责制和透明度，这些公司正在努力创造更具包容性和再生性的经济。在加入 B Lab 之前，Kasha 与 B Corp 营销机构，联合国移民局和欧洲安全与合作组织 (OSCE) 合作，在私营和非营利部门工作。

DARIUSZ SZYPULA

With over 15 years of finance experience gained in Canada, UK, and Poland, Dariusz has a strong record of risk management, strategy execution, and operational improvement. In addition to setting up a subsidiary for Bibby Financial Services, he has held leadership positions at RBS Bank in London and a Toronto investment firm. He holds MBA from Rotman School of Management in Toronto. Dariusz enjoys dancing and hiking, including great memories from climbing Kilimanjaro and Machu Picchu.

Dariusz 在加拿大，英国和波兰拥有超过 15 年的财务经验，在风险管理，战略执行和运营改进方面拥有出色的记录。除了为 Bibby Financial Services 设立子公司外，他还曾在伦敦的 RBS Bank 和多伦多的一家投资公司担任领导职务。他拥有多伦多 Rotman 管理学院的 MBA 学位。Dariusz 喜欢跳舞和远足，其中包括攀登乞力马扎罗山和马丘比丘的美好回忆。